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БEOГРAД - Mинистарка за државну управу и локалну самоуправу Aна Брнабић оценила
jе данас да то што jе "Парада поноса" одржана трећу годину заредом без инцидената
потврда да jе Србиjа отворена земља и поручила да ће се заложити да се ЛГБT
заjедници помогне да се интегрише у друштво.

  

  

Oна jе, међутим, истакла да има обавезу да се бори за jеднака права свих мањинских
гупа и да сматра да не би било фер да се постави као заступник само jедне од њих
наводећи да ће промовисати друштво у коме има места за све.

  

"Напросто, не смем себи да дозволим да се у jавности створи утисак да радим само са
овом заjедницом jер jа нисам министар за ЛГБT права, већ министарка државне управе и
локалне самоуправе", рекла jе Брнабић за "Политику".

  

Oсврнувши се на недавно одржану "Параду поноса", Брнабић jе нагласила да се у старту
jасно одредила по питању доласка на праjд, без двоумљења.

  

"Владу сам представљала jа, jер jе влада присутна када jе представља jедан њен члан",
нагласила jе Бранбић и истакла да jе за њу од броjа присутних министара много важниjе
да jе праjд одржан без инцидената, jер сматра да jе време да ту агенду оставимо по
страни.
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"Jа веруjем да Србиjа ниjе затворена и конзервативна земља", рекла jе Брнабић
додаjући да то што jе парада одржана трећу годину заредом без инцидената и без
осећаjа страха и напетости, за њу потврда да jе Србиjа отворена земља.

  

На питање да ли мисли да ЛГБT заjедница има превелика очекивања од ње, Брнабић jе
одговорила да "ниjе сигурна шта би била превелика очекивања".

  

"Aко jе то унапређење друштвеног амбиjента кроз деловање jедног министра у чиjоj
надлежности су, између осталог, људска и мањинска права, онда су то реална
очекивања", оценила jе Брнабић.

  

Уколико су, међутим, очекивања везана за регулисање неких права коjа чак ни у EУ нису
уjедначена, попут легализациjе истоплоних бракова, онда су та очекивања превисока,
поручила jе министарка истакавши да то питање до сада њоj ниjе кандидовано.

  

Упитана да ли има утисак да ЛГБT заjедница очекуjе од ње да лобира да Влада Србиjе
донесе законе коjи су важни за ту заjедницу, она jе одговорила да jе већ разговарала са
припадницима те заjеднице о питањима промене матичног броjа приликом промене пола
и питањима наследства.

  

Брнабић jе истакла да jе ту тему покренула на састанку са повереницом за заштиту
равноправности.

  

Подсетивши да равноправност људских права и мањинских група гарантуjе Устав
Србиjе, Брнабић jе рекла да jе обавеза свих државних органа и функционера да не
дозволе да било ко оспорава било чиjа права, jер "људска права нису упитна".

  

"Желим да допринесем да заjедно креирамо амбиjент у коjем различитост неће бити
казна, напротив", рекла jе Брнабић.
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Наjдемократскиjа друштва изграђена су на принципу уважавања различитости, оценила
jе министарка поручивши да сматра да jе то наjбоља основа да се направи друштво у
коме има места за све, независно од талента коjи људи имаjу, њиховог порекла,
амбициjа или клуба за коjи навиjаjу.

  

"У свом раду, промовисцаху ове вредности упркос могућим оспоравањима", поручила jе
Брнабић.

  

(Танјуг)

  

 3 / 3


